

9 décembre 2005/ December 9th, 2005

N° 2005 – 0081

**THE MARKETINGROUP
(ex PHONE MARKETING)**

- Annulation de l'opération annoncée par la notice n°2005-0073 du 24 novembre 2005,

(Alternext)

A la demande de la Société THE MARKETINGROUP et du Listing sponsor EUROLAND FINANCE, l'inscription sur Alternext de la Société, prévue ce jour, est annulée.

Les ordres transmis ce jour, dans le cadre de l'Offre à Prix Ouvert, sont caducs et annulés.

Le MNEMONIQUE **ALTMG** ne devra plus être utilisé.

La valeur réintégrera le Marché Libre le 12 décembre 2005 où elle restera suspendue.

CODE ISIN : FR0000044679

- Cancellation of the Open-Price Offer announced in the notice n°2005-0073 dated November 24th, 2005,

(Alternext)

Euronext Paris SA has been informed by THE MARKETINGROUP and the listing sponsor EUROLAND FINANCE that the Public Offering is cancelled.

Centralisation of the Open-Price Offer planned today is cancelled. Orders given under the Open-Price Offer are null and void.

The trading symbol **ALTMG** will not be used anymore.

The company will return to Marché Libre as of December 12th, 2005 where the shares cotation will remain suspended.

ISIN CODE: FR0000044679
